
Vragen eerste instantie GroenLinks

Programma  1

Wat gaat de gemeente precies met de BOA uitvoeren in 2014 ?
Er worden een aantal mogelijkheden genoemd oa eigen BOA aan te 
stellen 
Dit heeft verreweg de voorkeur van fractie GL

Programma 2

Rapport Arcadis  betreffende Wegenbeheersplan : Gaarne willen wij dit 
rapport inzien 
Van de mensen die door onze gemeente fietsen wordt vaak gewezen op 
de 
slechte toestand van onze gemeente. Wij willen deze inbreng ook meenemen.

Programma 3

Sugarcity : Hoe zeker is momenteel de aanvraag tot omgevingsvergunning in 2013 ?
Polanenpark : Hoe staat het college tov het ontwikkelen van windmolens op Polanenpark ?
Oranje Nassaustraat : er zijn gesprekken geweest met de huurder van boeldag.
Wordt de hoek Oranje Nassaustraat in 2014 aangepakt ?
Spaarndam : Nijestraat in 2014 is de mogelijkheid tot Frans Zandkuil zorgcentrum te voltooien ?

Programma 4

In hoeverre is er sprake van de aanschaf van zonnepanelen op de daken van scholen 
binnen onze gemeente ?

Verder wordt de 

Programma 5

Wordt de jeugdsportpas ook in 2014 gesubsidieerd ?

Programma 6

Programma 7

Standaardvraag is de regeling gem. Energiesubsidie 2013-2016
Hoe groot is deze subsidie voor 2013 en 2014
Is deze subsidie in 2013 al volledig verstrekt ?

Hoe staat het met fijnstof binnen onze gemeente en dan vooral de 
bewoners
naast de N200 ?
Houdt Europese wetgeving fijnstof in 2014 de bouw van woningen tegen. ?

Programma 8

We missen een visie voor het samenvoegen van de scholen binnen 
Halfweg
Wat gaat hiermee gebeuren ?




